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OPENBARE ZITTING VAN 24 MAART 2025 

 

AANWEZIG: Patrick Demaerschalk, Joy Sergeys, Joris Pijpen,  

Stefanie van Dooren, Schepenen 

Eva De Bleeker, Voorzitter 

Luc Meganck, Pieter Muyldermans, Timothy Rowies, Jo Portois, 

Caroline Lagrange, Véronique Desmet, Anke Claassen,  

Erwin Gysens, Natascha Pierlé, Lander De Saveur,  

Carmen De Rudder, Alicia Laureys, Laura Fluyt, Phaedra Bovijn, 

Wietse Laureys, Raadsleden 

Jan Thijs, Algemeen directeur 

VERONTSCHULDIGD: Tim Vandenput, Burgemeester 

 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag 

openbare zitting 24 februari 2025. Goedkeuring. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Tenzij er vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw 

goedkeuring voor de notulen en het zittingsverslag van de GR OZ van 24 februari 2025." 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Afdeling ruimte. Patrimonium. AED - Automatische Externe Defibrillator. 

Toetreding tot raamovereenkomst Creat. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Dit punt werd net behandeld in de RVB. Wij kunnen gebruik 

maken van deze raamovereenkomst waardoor we zijn vrijgesteld van de verplichting om 

zelf een plaatsingsprocedure te organiseren. 

Concreet dient een onderhoud te worden uitgevoerd op 5 AED-toestellen: 

- sporthal 

- voetbal/tennis 

- Woon & Zorg Site 

- GC Felix Sohie 

- kasteelhoeve 

Tenzij er vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 

 

Timothy Rowies vraagt het woord: "Ik vind dit echt een heel goed idee. Ik wil enkel 

melden dat er gecontroleerd moet worden dat bij de AED toestellen ook de visuele 

signalisatie in orde is, zodoende dat iedereen deze kan gebruiken. Als er alleen geluid bij 

is, kunnen dove mensen deze niet gebruiken." 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Ik weet inderdaad dat zo een toestel enerzijds praat, het 

zegt wat je moet doen. Anderzijds staat het er normaal gezien ook op. Maar we nemen 

zeker mee om dit te controleren." 
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Joris Pijpen vult aan: "Op de website kan je de werkwijze bekijken en ook zien waar ze 

hangen. Er zijn ook twee toestellen geplaats bij lokale handelaars; eentje bij Mariflor en 

een ander bij PSP Communications. Over deze toestellen hebben we geen zeggenschap.  

Maar in totaliteit hebben we in Hoeilaart 8 toestellen."  

 

 

* * * 

 

O.P.3 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Afpaling A376R8 palend aan 

gemeentelijke eigendom boomgaard Waversesteenweg. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Dit punt heeft betrekking op de opmeting en afpaling van een 

perceel gelegen Waversesteenweg z/n en eigendom van de heer Daniel Vandervaeren. 

Het betrokken perceel is gelegen naast het perceel in eigendom van het 

gemeentebestuur, gelegen Waversesteenweg z/n, ook gekend als ‘gemeentelijke 

boomgaard’. 

Gelet op het feit dat beide percelen aan mekaar palen, wordt bij de opmeting van de 

eigendom van de heer Vandervaeren, ook de ligging van de perceelsgrens van de 

eigendom van het gemeentebestuur bepaald.  

Er werd een gunstig advies gegeven door de deskundige Patrimonium. 

 

We ontvingen twee schriftelijke vragen van raadslid Alicia Laureys. Het woord is aan u 

mevrouw Laureys." 

 

“Vraag 1: Inzage in intenties eigenaar 

Aangezien het perceel wordt opgemeten op initiatief van de eigenaar, en het grenst aan 

gemeentelijke eigendom, rijst bij mij de vraag of er al zicht is op wat de eigenaar met dit 

perceel van plan is. Zijn er bij de gemeente al concrete signalen, aanvragen of intenties 

bekend, bijvoorbeeld in het kader van ontwikkeling of verkoop?" 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Aangezien burgemeester Vandenput verontschuldigd is, geef 

ik het woord aan waarnemend burgemeester Sergeys." 

 

Joy Sergeys antwoordt: "In afwezigheid van de burgermeester heb ik de vraag gesteld 

aan onze dienst omgeving en zij zeggen niet op de hoogte te zijn van de intenties van de 

eigenaar op dit moment." 

 

"Vraag 2: Duidelijkheid over ligging van percelen 

Ik merk dat het niet altijd evident is om exact te weten over welk perceel het gaat, zeker 

als er geen adres of herkenningspunt vermeld staat. Is het mogelijk om bij zulke punten 

in de toekomst ook het huisnummer of een duidelijke locatiebeschrijving toe te voegen 

aan de GR meeting.mobile, zodat we als raadsleden sneller kunnen inschatten waarover 

het gaat?” 

 

Joy Sergeys antwoordt: "We Hebben dit ook opgenomen met de diensten en ze gaan dit 

vanaf nu doen." 

 

Eva De Bleeker vult aan: "Hier wordt nog gezegd, als het huisnummer gekend, wordt het 

meegegeven. Hier is het zonder huisnummer en kunnen ze meegeven tussen dat en dat 

nummer of zo iets.  

 

Eva De Bleeker neemt het woord: "Tenzij er nog bijkomende vragen zijn, vraag ik graag 

uw goedkeuring." 

 

Caroline Lagrange stelt de volgende vraag: "Is dat bouwgrond of is dit natuurgebied?" 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "We weten het niet direct. Als er geen vragen meer zijn, 

kunnen we over gaan tot de stemming." 
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* * * 

 

O.P.4 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Verlening 

samenwerkingsovereenkomst Haviland ondersteuning handhaving ruimtelijke 

ordening. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De stedenbouwkundige overtredingen worden momenteel 

gehandhaafd door de verbalisanten ruimtelijke ordening van de dienst Omgeving. 

Jaarlijks zijn er echter een aantal dossiers die de capaciteit van de dienst overschrijden. 

Het betreft complexe dossiers waarbij de overtredingen zich blijven opstapelen. Er wordt 

geschat dat het om ongeveer tien dossiers per jaar gaat waarvoor ondersteuning nodig 

zou zijn. 

Voor dit punt werd een schriftelijke vraag gesteld door raadslid Pieter Muyldermans:  

 

Vraag:“Dit is een verlenging van een overeenkomst die nu al een jaar loopt. Kunnen we 

een overzicht krijgen van het aantal tussenkomsten van Haviland bij de handhaving? 

Hoeveel dossiers werden er opgestart? Welk gevolg werd eraan gegeven?” 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Aangezien de burgemeester verontschuldigd is, geef ik het 

woord aan waarnemend burgemeester Joy Sergeys." 

 

Joy Sergeys antwoordt: "We hebben die vragen aan Haviland doorgestuurd maar nog 

geen antwoord ontvangen. We zullen het antwoord schriftelijk overmaken wanneer het 

binnenkomt." 

 

Eva De Bleeker vult aan: "Indien er geen verdere vragen zijn, gaan we over tot de 

stemming." 

 

 

* * * 

 

O.P.5 Afdeling Mens. Sociale dienst. Kandidatuurstelling bestuurder ELZ 

Druivenstreek, cluster lokale besturen. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "In het voorjaar 2025 vindt een hersamenstelling van het 

bestuursorgaan van de vzw Eerstelijnszone Druivenstreek plaats. Tegelijkertijd wenst de 

vzw de algemene vergadering uit te breiden. 

Na overleg met ELZ Druivenstreek worden volgende kandidaatstellingen bestuurder ELZ, 

cluster lokale besturen ingediend: 

● Patrick Demaerschalk, eerste schepen. 

● Ysaline de Caritat, praktijkcoördinator eerstelijnspraktijk De Doenders. 

● Véronique Collart, diensthoofd sociale dienst. 

De RVB van de ELZ wordt op 26 maart 2025 samengesteld. 

Tenzij er vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Interne zaken. Personeelsdienst. Toetreding kaderovereenkomst voor het 

aanbieden van een hospitalisatieverzekering. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De gunning aan Ethias loopt af op 31 december 2025. Daarom 

organiseert de Gemeenschappelijke Sociale Dienst - Vlaanderen (afgekort GSD-V) een 

overheidsopdracht voor een periode van vier jaar (ingang vanaf 1 januari 2026). 

Lokale besturen kunnen intekenen op de kaderovereenkomst van GSD - V door dit te 

bevestigen voor 31 maart 2025 door middel van een raadsbeslissing. 

Onze behoeften stemmen voldoende overeen met de bepalingen in het raamakkoord. 

Tenzij er geen bijkomende vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 
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* * * 

 

O.P.7 Wijziging Personeelsformatie & Organogram. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Op 03 maart 2025 werd toelichting gegeven voor de 

raadsleden mbt het nieuwe organogram en de bijhorende personeelsformatie. 

Samengevat gaat het om volgende wĳzigingen: 

● In de Personeelsdienst is de vacature van personeelsadviseur ondertussen 

ingevuld (start op 01/04/2025).  

● In de dienst Communicatie zal een deskundige communicatie het aanspreekpunt 

worden voor toerisme.   

● In de Financiële Dienst: een bijkomende vacature als jurist die een zeer divers 

takenpakket zal hebben, dat niet enkel beperkt blijft tot materie voor de 

Financiële Dienst (bijv. ook lokale economie).  

● In de dienst Vrije Tijd werd de structuur grondig herwerkt, taken herverdeeld, een 

nieuwe externe coördinator vacature geopend en 5 interne vacatures opgemaakt.  

● In de dienst Omgeving is de vacature voor deskundige vermoedelijk ingevuld, en 

vormen de deskundige klimaat en milieu (beleid) en de coördinator klimaat en 

groen (operationeel) in de toekomst een team die zullen werken rond deze 

aspecten. 

● De Technische dienst zal worden uitgebreid met 2 administratief medewerkers en 

een meewerkende ploegbaas (intussen ingevuld). We zijn ook nog steeds op zoek 

naar onze coördinator planning en dispatching. Onze technisch medewerker loods 

werd intussen gevonden.  

 

Voor het Woonzorgcentrum opteren we voor een structuur door onze werknemers 

gevraagd en samen met een groot deel onder onze medewerkers gemaakt, waarbij er 

gekozen is om nog meer te zorgen voor de bewoners en nog korter op de bal aan hun 

behoeften te voldoen. Een structuur ook met duidelijke rapporteringslijnen en betere 

functieomkadering. 

 

Een nieuw verhaal als "zorgsite" met nieuwe vacatures betekent ook keuzes 

maken. Helaas betekent deze reorganisatie dat we 2 werknemers hebben laten gaan. We 

zullen niet langer inzetten op een psychologe in dienst van de gemeente maar zullen 

waar nodig beroep doen op externe psychologen. Verder zullen we inzetten op meer 

kleinere activiteiten binnen de afdeling aangepast aan de interesses, mogelijkheden en 

behoeften van de bewoners. 

Er werden 5 nieuwe posities gecreëerd en vacant verklaard voor de zorgsite: 

○ Verantwoordelijke Kwaliteit en Operaties 

○ Verantwoordelijke Seniorenzorg 

○ Vliegende Logistiek Medewerker 

○ Vliegende Zorgkundige 

○ Vliegende Verpleegkundige 

 

In het kinderdagverblijf zijn we verheugd te mogen aankondigen dat de vele vacatures 

zijn ingevuld en dat we op 10 maart 2025 ook opnieuw een verantwoordelijke voor ons 

KDV gevonden hebben en zo opnieuw met een volledig team aan de slag kunnen.  

 

Tenzij hier vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 

 

Anke Claassen vraagt het woord: "Ik wil gewoon de mensen die hierbij betrokken zijn 

geweest, heel erg bedanken. Het was een heel heldere uiteenzetting op 3 maart 2025. 

Met name Jan, Linda en Joy hartelijk dank voor jullie harde werk hierin." 
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* * * 

 

O.P.8 Interne zaken. Financiën. Thesaurietoestand en liquiditeitsprognose. 

Kennisname. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De raad neemt kennis van de thesaurietoestand en 

liquiditeitsprognose voor Q2 2025. 

We ontvingen een schriftelijke vraag van raadslid Laureys. Het woord is aan raadslid 

Laureys." 

 

“De prognoses zijn uiteraard onderhevig aan onzekerheden, zeker op langere termijn.  

Zijn er in het verleden significante afwijkingen geweest tussen de prognose en de 

realiteit? En hoe wordt daarmee omgegaan in het toekomstige liquiditeitsbeheer?” 

 

Jan Thijs antwoordt: “Ik heb deze vraag gesteld aan de financiële dienst en ik ga jullie 

het duidelijke antwoord van de financieel directeur voorlezen.  

Afwijkingen tussen de prognoses en de realiteit worden niet actief gerapporteerd of 

geanalyseerd. In het verleden zullen er steeds wel enige afwijkingen zijn geweest tussen 

de prognoses en de realiteit. Dit komt doordat de liquiditeitsplanning beïnvloed wordt 

door de onzekerheid in de timing en omvang van inkomende en uitgaande geldstromen. 

Hoewel de meeste materiële geldstromen wel degelijk gekend zijn, zowel qua timing als 

qua omvang, blijkt de uitgaande geldstroom ‘leveranciers’ de meest onvoorspelbare. 

Om met deze afwijkingen om te gaan, wordt de liquiditeitspositie van het bestuur continu 

gemonitord en bijgestuurd. Dit gebeurt onder andere door dagelijkse actualisaties van de 

prognose en een duidelijke verdeling van de beschikbare middelen over betaal-, spaar- 

en termijnrekeningen. Indien nodig wordt een thesaurievoorschot aangevraagd bij Belfius 

om korte termijn voorschotten aan te gaan. Hierdoor wordt de financiële flexibiliteit van 

het bestuur gewaarborgd en kan er tijdig ingespeeld worden op onvoorziene uitgaven of 

vertraagde inkomsten. 

De financieel directeur volgt de evolutie van de thesaurie dus nauwgezet op en 

rapporteert hierover in volle onafhankelijkheid aan de gemeenteraad en het college, 

zoals voorgeschreven in Art. 177 van het Decreet over het Lokaal Bestuur.” 

 

 

* * * 

 

O.P.9 Vrije Tijd. Sport. Toekenning van een nominatieve subsidie aan Tennis- 

en Padelclub De Jonge Wingerd. Goedkeuring. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Tennis-en Padelclub De Jonge Wingerd laat de grondwerken 

voor de bouw van de overdekte padelvelden in eigen beheer uitvoeren.  

Dit werd oorspronkelijk voorzien door het gemeentebestuur. Hiervoor was 50.000,00 

euro voorzien in AMJP10. De raad kent een nominatieve investeringssubsidie toe van  

50.000,00 euro aan Tennis-en Padelclub De Jonge Wingerd. 

 

We ontvingen een schriftelijke vraag van raadslid Caroline Lagrange en een voorstel 

tot amendement van dit punt vanwege raadslid Natascha Pierlé. We behandelen eerst 

de vraag van raadslid Caroline Lagrange. Het woord is aan u mevrouw Lagrange." 

 

Caroline Lagrange stelde de volgende vraag: “Ivm de overdekte padelvelden Jonge 

Wingerd. Ik vind het geweldig dat we in onze gemeente 2 overdekte padelvelden gaan 

krijgen. Wat ik wel betreur is de weinige coördinatie tussen de Jonge Wingerd en Isca. 

Op Isca worden de twee huidige velden onderbenut, terwijl de Jonge Wingerd twee 

velden bij gaat bouwen. Is het niet mogelijk om een gemeentschappelijk beheer van de 

vier velden te organiseren(of toekomstige 6 velden)? Ik vind de kwestie van de "eigenaar 

van de grond" een flauw excuus. Men kan voorstellen om de grond van Isca voor een 

symbolische euro over te nemen en aldus een gemeenschappelijk en optimaal beheer te 

kunnen organiseren. Nu moeten gebruikers eerst op een website gaan kijken om een 
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veld te reserveren, en indien er geen plaats is, moeten ze op de andere website gaan 

kijken. Dit is niet optimaal.” 

 

Joy Sergeys antwoordt: "Ik begrijp zeker de vraag, als gebruiker zou het veel 

gebruiksvriendelijker zijn om een zicht te hebben op alle velden die in de gemeente ter 

beschikking staan. Er is overleg geweest tussen de twee clubs bij de bouw van de eerste 

padelvelden op de sportsite om inderdaad naar een soort samenwerking te gaan of een 

deling van de velden. Maar op dat moment is geen overeenkomst gevonden. Er waren 

verschillen naar lidgeld enzovoort en ze hebben dan zelf gekozen om dit apart te 

gehouden. Zij zitten samen in de kern van de sportraad, ze kennen mekaar goed en 

zullen zeker overleg plegen moest daar nood aan zijn." 

 

Eva De Bleeker neemt het woord: "Vervolgens behandelen we het amendement van 

‘artikel 1’ van het besluit ontvangen van raadslid Natascha Pierlé. 

Het amendement luidt als volgt: 

Artikel 1 

De gemeenteraad kent een nominatieve subsidie toe aan Tennis- en Padelclub De Jonge 

Wingerd voor een bedrag van 50.000,00 euro. Met als voorwaarde: 

● dat er een bewijs wordt geleverd over de besteding van deze som aan de 

aanleg van de nieuwe padelvelden 

● dat indien deze som niet (volledig) wordt aangewend voor het bestemde 

doel, het restbedrag dan zal worden terugbetaald aan lokaal bestuur 

Hoeilaart. 

 

Ik nodig het raadslid uit dit gevraagde amendement verder toe te lichten. Mevrouw 

Pierlé, het woord is aan u." 

 

Natascha Pierlé licht toe: "Wij steunen de toekenning van de subsidie en van de lening 

voor Tennis- en Padelclub De Jonge Wingerd. We begrijpen de nood en steunen het 

voorstel om zo veel mogelijk Hoeilanders aan het sporten te krijgen. Wat we moeilijker 

begrijpen is dat hier een nominatieve subsidie wordt gegeven zonder duidelijke 

voorwaarden, zoals dat bijvoorbeeld bij de lening die hen door het college recent werd 

toegekend wel het geval is.  

Er wordt wel verteld dat het voor de grondwerken van de nieuwe padelvelden dient 

gebruikt te worden. Toch hebben we hier geen formele overeenkomst voor 

teruggevonden bij het punt. Op zich kunnen ze doen met dat geld wat ze willen. Ons lijkt 

het eerlijk en transparant dat we formeel verantwoording vragen over wat er met 

belastinggeld gebeurt. Ten opzichte van onze inwoners en ten opzichte van andere 

sportclubs lijkt dit volgens ons een faire vraag. Daarom willen we dit punt graag 

amenderen.”  

 

Patrick Demaerschalk antwoordt: "Zoals u weet, was er oorspronkelijk 50.000,00 euro 

(bestek raming van de werken) voorzien voor het uitvoeren van werken welke door de 

gemeente gingen worden uitgevoerd. Omwille van efficiency zijn we van gedacht 

veranderd. We hebben beslist dat we beter een nominatieve subsidie kunnen geven, 

zodoende dat het 1 aannemer is welke alle werken zal uitvoeren. Dat was volgens ons de 

beste oplossing. Ik hoor u vragen waar is de transparantie en wat gebeurt er als de 

kosten minder zijn? Daar kan ik alleen maar over zeggen, in 2023 was dat  

50.000,00 euro, ondertussen is dat al opgelopen naar 62.000,00 euro. Dat is het bedrag 

van het laatste bestek bij navraag bij De Jonge Wingerd. Zodoende gaat er ook geen 

geld terugkomen en zal het hen al 12.000,00 euro meer kosten.  

Betreffende uw vraag over de transparantie is er wet van 14 november 1983 welke zegt 

dat dergelijke toelagen kunnen worden toegewezen onder de vorm van een nominatieve 

subsidie en niet verplicht onder de vorm van een formele overeenkomst.” 

 

Pieter Muyldermans vraagt het woord: "Als ik het goed begrijp heeft u er niets op tegen 

want aan die voorwaarden wordt toch al voldaan?" 
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Patrick Demaerschalk antwoordt: "Hoe bedoeldt u? We gaan over tot een nominatieve 

subsidie, waarom moeten we dan tot een overeenkomst komen?" 

 

Pieter Muyldermans licht toe: "Wat wij voorstellen is gewoon 1 zinnetje bij te voegen, dat 

er duidelijk in het besluit staat dat dit geld bedoeld is voor de padelvelden. Dan is dit 

duidelijk voor de toekomst wanneer een andere vereniging achter een nominatieve 

subsidie vraagt, dat dit met een gegronde reden moet zijn." 

 

Patrick Demaerschalk antwoordt: "Hier is het doel toch duidelijk omschreven." 

 

Pieter Muyldermans vult aan: "Maar het staat niet in het besluit. Het staat gewoon 

ergens een zin vermeld. Het besluit is: we geven 50.000,00 euro." 

 

Patrick Demaerschalk antwoordt: "Wii vinden in ieder geval dat het voldoende is om dit 

op deze manier te doen, via een nominatieve subsidie. Er is in volledige transparantie 

overleg geweest met de club." 

 

Natascha Pierlé neemt het woord: "Dat is toch geen transparantie naar de andere clubs 

en naar de inwoners? Er staat niets van in het besluit, er staat gewoon 50.000,00 euro. 

Er staat niet vermeld wat daar mee moet gebeuren." 

 

Patrick Demaerschalk antwoordt: "Dit is ook al goedgekeurd in AMJP 10, ik denk dat dit 

duidelijk is. Het is duidelijk gecommuniceerd, zowel naar de club als naar de 

buitenstaanders, naar de sportraad. Er is genoeg kennis aan gegeven." 

 

Eva De Bleeker vult aan: "Zijn er nog andere vragen of opmerkingen? Dan gaan we over 

tot de stemming. De eerste stemming betreft het aannemen of verwerpen van de 

amendering zoals voorgesteld door raadslid Pierlé. Als we willen dat de zinnen worden 

bijgestuurd dan zijn we voor. Als we vinden dat ze niet moeten worden bĳgestuurd, 

zeggen we neen. 

De tweede stemming betreft de stemming van het volledige punt, zoals het 

oorspronkelijk was." 

 

Pieter Muyldermans vraagt het woord: "Mag ik daarbij voor de stemming vermelden, dat 

aangezien er niet werd ingegaan op ons amendement, wij ons zullen onthouden op de 

tweede stemming. Dit neemt echter niet weg dat wij de steun voor de tennis- en 

padelclub steunen." 

 

 

* * * 

 

O.P.10 Interne Zaken. Secretariaat. Regionaal Landschap Dijleland. 

Aanduiding 2 effectieve afgevaardigde en 2 plaatsvervangers voor de algemene 

vergadering. Opgeven van een eventueel kandidaat-bestuurslid. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De dertien leden-gemeenten hebben, zoals statutair 

vastgelegd, samen recht op zeven bestuursleden, waarbij elke gemeente maximaal één 

kandidaat-bestuurder kan voordragen. 

Als aangeslotene wordt de gemeente Hoeilaart verzocht 2 effectieve afgevaardigden 

vertegenwoordigers, bij voorkeur de schepen van leefmilieu en de milieuambtenaar, en 2 

plaatsvervangers voor de algemene vergadering aan te duiden.  

De raad duidt schepen van klimaat en milieu, Stefanie van Dooren, aan als eerste 

effectieve stemgerechtigde afgevaardigde van de gemeente in de Algemene 

Vergaderingen van Regionaal Landschap Dijleland vzw. De heer Joris Pijpen wordt 

aangeduid als eerste plaatsvervanger. 

De raad duidt klimaatambtenaar Jan Dijkmans als tweede effectieve stemgerechtigde 

afgevaardigde om de gemeente te vertegenwoordigen in de algemene vergaderingen van 

Regionaal Landschap Dijleland vzw. De heer Bernard Teerlinck wordt aangeduid als 

tweede plaatsvervanger. 
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Tot slot, draagt de raad de heer Wietse Laureys voor als kandidaat-bestuurslid voor het 

Bestuursorgaan van Regionaal Landschap vzw. 

Tenzij er vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.11 Interne zaken. Secretariaat. Mandataris bekkenbestuur Dijle-

Zennebekken. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "Vlaanderen is voor het integraal waterbeleid opgedeeld in 11 

bekkens. Hoeilaart maakt deel uit van het Dijle-Zennebekken. 

Het bekkenbestuur coördineert het integraal waterbeleid op bekkenniveau. Elke 

gemeente waarvan het grondgebied deel uitmaakt van het bekken heeft een 

gemeentelijke mandataris in het bekkenbestuur. 

De raad keurt de deelname van de gemeente in het Dijle-Zennebekken goed.  

Hiertoe worden volgende gemeentelijke mandatarissen aangeduid: 

● Effectief lid: de heer Patrick Demaerschalk 

● Plaatsvervanger: de heer Jo Portois 

Tenzij er vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.12 Interne Zaken. Secretariaat. VVSG. Voordracht van de 

gemeentelijke afgevaardigde en plaatsvervanger in de algemene vergadering 

van de VVSG. Besluit. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De algemene vergadering meet de polsslag van de Vlaamse 

lokale besturen. Daarom wordt er gevraagd om (in de mate van het mogelijke) een lid 

van het college van burgemeester en schepenen, de voorzitter van de gemeenteraad of 

een sterk geëngageerd raadslid af te vaardigen. 

De raad duidt de heer Patrick Demaerschalk aan als gemeentelijke afgevaardigde in de 

algemene vergadering van de VVSG. Mevrouw Véronique Desmet wordt aangeduid als 

plaatsvervanger. 

Tenzij hier vragen of opmerkingen zijn, vraag ik graag uw goedkeuring." 
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* * * 

 

O.P.13 Interne Zaken. Secretariaat. VVSG. Kandidaturen voor het 

bestuursorgaan of een van de bestuurlijke commissies van de VVSG. 

Kennisname. 

 

Eva De Bleeker licht toe: "De raad neemt kennis van de vraag voor kandidaatstelling 

voor het bestuursorgaan of een van de bestuurlijke commissies van de VVSG." 

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Jan Thijs 

Algemeen directeur 

get. Eva De Bleeker 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 

 

 

Christophe Joly 

Waarnemend algemeen directeur 

Eva De Bleeker 

Voorzitter 
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